

To all Porter Hétu International members,

I'm pleased to announce that we have concluded a Strategic Alliance Agreement with ***UC&CS Global***, an Association of Independent Firms from around the world. This agreement was signed on January 26th 2012.

UC&CS Global is organized in 5 continents, with main offices located in New York City and Mexico City. With this agreement we are now able to offer to our clients domestic and international experience throughout a wide range of industries and disciplines all around the world.

A special thank you to our International Committee chair, Mr. Michel Laliberté, who conducted negotiations for this agreement.

If you have any questions or would like further information, do not hesitate to contact me.

Tyler Cury, CGA
Chair of the board,
Porter Hétu International

A tous les membres de Porter Hétu International,

C'est avec plaisir que je vous annonce que nous avons finalisé le 26 janvier dernier, une Alliance Stratégique avec ***UC&CS Global*** une association de cabinets indépendant représenté à travers le monde.

UC&CS est présent à travers les 5 continents et par son rayonnement devrait nous permettre d'offrir à nos clients une vaste gamme de services et ce peut-être l'industrie dans laquelle ils œuvrent. Les bureaux de l'association sont situés à New York City et Mexico City.

Un merci spécial au président du Comité International, Michel Laliberté, qui a conduit les négociations dans ce dossier.

Pour toute demande ou information additionnelle n'hésitez pas à communiquer avec le soussigné.

Tyler Curry, CGA
Président du conseil
Porter Hétu International